
         Ζητήματα Νεράϊδας στο Δημοτικό Συμβούλιο Καρδίτσας… 

             Ερωτήσεις Κρανιά & απαντήσεις των αρμοδίων…  
 

____________________________________ 
ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΡΔΙΤΣΑΣ / ΤΡΙΤΗ 20 ΣΕΠΤΕΒΡΗ 2022… ΒΡΑΔΥ…   

…Βίντεο… 0:00:00’… έως 2:04:10’… 

 

…ερωτήσεις Βασίλη Κρανιά… 20.9.22… 
 

 

…(1:16:30’)… τέλος θεμάτων ημερήσιας διάταξης… 

…(1:19:29’)… αρχή ενημέρωσης δημάρχου… 

…(1:24:45’)…τέλος ενημέρωσης δημάρχου… 

…(1:24:46’)… Πρόεδρος Δ. Σ…. να περάσουμε στην ενότητα των ερωτήσεων…  

…(1:24:50’)… αρχή ερωτήσεων… 

…(1:24:52’)… Σβάρνας… 

…(1:28:44’)… Κρανιάς… 

 

●●● (1:30:02’)… Κρανιάς… ένα άλλο ζήτημα αφορά το πρόβλημα των ανεπιτήρητων της 

Νεράϊδας… είχατε δώσει εντολή (Δήμαρχε) να βρεθούν οικόπεδα… είπε ο αντιδήμαρχος 

(Παπαδημητρίου) την προηγούμενη φορά ότι… βρέθηκαν κάποια κτήρια… για να 

ενοικιαστούν… αν έχουμε προχωρήσει… κάτι με αυτά…??? γιατί πάμε στην τρίτη (3) 

χρονιά… αν θυμάμαι καλά… που λέγατε ότι… θα λυθεί το θέμα αυτό… από την πρώτη 

χρονιά… δεν ξέρω γιατί… δυσκολίες που λέγατε ότι υπήρξαν… δεν λύθηκε μέχρι τώρα… να 

μην περάσει και αυτή η χρονιά… και πάει χαμένη… (1:30:22’)… εεε… επειδή σήμερα 

Δήμαρχε… συνοδεύσατε το Κυβερνητικό Κλιμάκιο… έκανα ένα σχόλιο στην αρχή… 

φαντάζομαι να σας ενημέρωσαν… εεε… κατά τη γνώμη μου θα έπρεπε να είστε εδώ… στο 

Συμβούλιο παρά… να είστε μαζί με το Κυβερνητικό Κλιμάκιο… εεε… αν πήρατε… κάποιες 

υποσχέσεις… αν βάλατε ζητήματα… που αφορούν…(1:30:38’)…  είτε τις πεζογέφυρες της 

Νεράϊδας… («Τσιροπλάκι» και «Σωτήρος»)… ζητώντας ενίσχυση του προϋπολογισμού… 

του Δήμου… για να μπορέσει να ανταποκριθεί… γιατί από ότι είπατε… τα 500.000 δεν θα 

φτάσουν ούτε για ζήτω… για τα ορεινά… (1:30:47’)… και για τον μαρτυρικό δρόμο… 

Σαραντάπορα – Νεράϊδα… μιας και σήμερα ήταν εδώ… ένα σορό Υφυπουργοί… και Γενικοί 

Γραμματείς… αν πήρατε κάποια υπόσχεση… …(1:30:58’)… τί πήρατε τελικά από το 

Κυβερνητικό Κλιμάκιο…??? …αν και όπως σας είδα όταν μπήκατε… ή σας ταλαιπώρησαν 

πολύ… ή δεν σας έδωσαν τίποτα…(1:31:29’)…    

…(1:41:00’)… αρχή απάντησης ερωτήσεων…  

…(1:41:05’)… Δήμαρχος…αρχή απάντησης ερωτήσεων… ευχαριστώ κατ’ αρχήν… για τις 

ερωτήσεις σας… γιατί έτσι μας δίνετε την δυνατότητα… να αναδείξουμε και κάποια 

θέματα… τα οποία τυχόν… είτε να μην τα έχουμε αναλύσει τόσο σωστά… είτε να μην 

μπορέσαμε να τα επικοινωνήσουμε όπως έπρεπε…     

●●● (1:53:05’)… Δήμαρχος… με τα ανεπιτήρητα… εδώ το πρόβλημα είναι δυσεπίλυτο γιατί 

δεν μπορούμε να βρούμε εξειδικευμένο προσωπικό… τί θα έλεγα εγώ… εεε… είναι και ο  

κος Παπαδημητρίου εδώ έ…??? …(ναί είμαι εδώ)… να μπορέσουμε αν υπάρχουν… αν 

υπάρχει κάποιος κάτοικος… του χωριού… που μπορεί να κάνει αυτή τη δουλειά… αφού 

χώρο βρίσκουμε… θα τον μισθώσουμε σαν δήμος… τον χώρο… να πληρώσουμε κάποιον 

κάτοικο… κάποια μεροκάματα… να βρούμε έναν τρόπο… να μπορέσει… να πιάσει… 

πιστεύω άμα πιάσουμε από αυτά τα ζώα… 5 και 6… θα μαζευτούν και οι άλλοι μετά… για 

να δείξουμε στον κόσμο… ότι θέλουμε… να το κάνουμε αλλά… είναι ανέφικτο σχεδόν… 

μερικές φορές… (κε Παπαδημητρίου) αν μπορείς… να το κάνεις αυτό… να το δείς… για να 

δούμε… γιατί αυτοί θα μπορέσουν… γιατί οι περισσότεροι είναι κτηνοτρόφοι… εκεί που 

μένουν το χειμώνα… (κάτι είπε ο Παπαδημητρίου)… ναι… έτσι μπράβο…(κάτι είπε ο 

Παπαδημητρίου πάλι)… έτσι επειδή είναι κτηνοτρόφοι… (1:53:50’)… 

●●● (1:53:51’)…τώρα… τί είπαμε με το κυβερνητικό κλιμάκιο… κατ’ αρχήν δεν ήταν 

κυβερνητικό κλιμάκιο… (γελώντας)… ήταν ο Υφυπουργός Υποδομών… ο οποίος ήρθε 



εδώ… για να δεί πως πάει η εργολαβία της ΤΕΡΝΑ… όπου στο δήμο Καρδίτσας έχει 

ολοκληρωθεί το 72%.... της εργολαβίας… (1:54:09’)… 

●●● (1:54:52’)… στην Καρδίτσα… έχουν γίνει πάρα πολλά έργα… έχουν μείνει όμως… 3 

μέτωπα ανοιχτά… ένα από αυτά είναι αυτό που είπατε (σ.σ. ο δρόμος Σαραντάπορα – 

Νεράϊδα)… να συμπληρώσω είναι και το Ραχούλα – Παλιοζωγλόπι… και ο δρόμος για το 

Καροπλέσι… πιστεύω ότι αυτά τα 3 μέτωπα… θα πρέπει να βρεθεί… ένας τρόπος… από το 

Υπουργείο Υποδομών… δεν ξέρω με ποιόν τρόπο… με αυτόν τον ανάδοχο…??? με άλλον 

ανάδοχο…??? πιστεύω αυτόν (τον ανάδοχο δλδ την ΤΕΡΝΑ) …θα πρέπει να βάλει… γιατί 

αυτός (η ΤΕΡΝΑ) έχει τα μηχανήματα… εδώ στην περιοχή… (1:55:14’)…          

    

    χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ 

 

…(1:23:45’)…Δήμαρχος… για… ΣΑΤΑ… των 2 εκατομμυρίων ευρώ… 

ασφαλτοστρώσεις… μέχρι τέλους Οκτωβρίου θα γίνουν σε όλα τα ορεινά χωριά… 

(1:23:52’)… αυτές τις μέρες… την Πέμπτη θα ρίχνουν άσφαλτο σε Καλλιφώνι & Απιδιά… 

στη Μολόχα έριξαν… ήδη… δηλαδή κλείνει με το δήμο Καλλιφωνίου… μετά θα πάει ο 

εργολάβος… προς τα επάνω… (1:24:05’)… θα ανέβουν στη Νεράϊδα & Σαραντάπορα… να 

ρίξουν εκεί άσφαλτο… στις περιοχές αυτές που περιμένουν… και αυτές να γίνουν οι 

ασφαλτοστρώσεις τους… γιατί είναι ορεινές και άμα θα πιάσει ο καιρός δεν θα μπορούν να 

δουλέψουν εκεί… (1:24:13’)…   

 …(1:24:25’)… τα Τοπικά Συμβούλια… οι Πρόεδροι  των χωριών… έχουν αποφασίσει το 

πού θα πέσει άσφαλτος στα χωριά… δλδ το ποιο θέλουν να γίνει πρώτο… ποιο δεύτερο… 

ανάλογα με το τί χρήματα δικαιούται η κάθε Κοινότητα… εδώ είμαστε λοιπόν να κάνουμε 

πράξη… αυτά που νομίζουν τα Τοπ. Συμβούλια και οι Πρόεδροι… ότι πρέπει να γίνουν για 

τα χωριά τους… και να πάρουν και αυτοί ευθύνες… και να προτείνουν το τί πρέπει να γίνει 

στο χωριό τους… πρώτο… (1:24:42’)…  
 

χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ 

 

                                       ΤΕΛΟΣ ΑΡΧΕΙΟΥ ΕΔΩ 


